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Za správný krok považuji, že obsadil do funkcí náměstků kvalitní odborníky - třeba bývalého rektora VŠCHT Vlastimila
Růžičku a odborníka na fondy EU Jana Vitulu. Od ministra čekám, že vytvoří prostředí, které nám umožní v regulérní
soutěži ucházet se o peníze z těchto fondů. Nelze však zapomenout, že vláda dává resortu vysokých škol o půl miliardy
méně než vloni.
Karel Rais, rektor VUT v Brně

Na novém ministrovi školství mi vadí, že tak zásadně odmítá školné na vysokých školách, i když připouští diskusi na
toto téma. Myslím, že je třeba postavit se k tomuto tématu čelem. Jiří Zlatuška, senátor a děkan Fakulty informatiky MU

Ministr školství Ondřej Liška je mladý a mně imponuje, že do resortu vstoupil s elánem, který tomu odpovídá. Na
hodnocení je ještě brzo. Waltr Bartoš, školský expert ODS

Myslím, že nový ministr školství by měl najít odvahu zrušit státní maturity, a to nejen proto, že jsou nesmyslné. Jestli
se měsíc před volbami ukáže, že se nepovedly, mohlo by se stát, že se kvůli tomu Strana zelených, kterou ministr
zastupuje, nedostane příště do parlamentu. Oldřich Botlík, odborník na testování žáků

Každý ministr školství by se měl především snažit, aby se dobré vzdělání stalo skutečnou prioritou v celé naší
společnosti. Chápu ale, že ke splnění takového zadání jeden ministr nestačí. V tom smyslu je to spíše úkol pro nějakého
kouzelného dědečka z pohádky. Jitka Kmentová, ředitelka pražského Gymnázia Na Zatlance

Nový ministr by měl přesvědčit rektora Univerzity Karlovy, aby otevřel další právnickou fakultu. Myslím, že když má
Univerzita Karlova v současnosti celkem pět lékařských fakult a dvě fakulty teologické, měla by mít i právnická fakulta
v Praze konkurenci. Vojtěch Cepl, profesor Právnické fakulty UK


